

LE LIEN DIRECT

Pour plus d'informations, contactez :

Nancy Lapointe
Manuel D'Souza
Jeffrey Howell

12 janvier 2024



514-526-8280
514-526-8280
514-526-8280

1-866-925-5952 www.1976usw.ca

DIRECT LINK

For more information, please contact:

nancy.lapointe@1976usw.ca
mdsouza@1976usw.ca
jeffrey@1976usw.ca

January 12, 2024

TO ALL MEMBERS OF LOCAL 1976 AT CP RAIL COVERED BY THE MAIN AGREEMENT:

Hello brothers and sisters,

As announced before the Holidays, we had our collective agreement arbitration meetings in Vancouver on January 8 and 9.

In order to ensure a good representation, the Local hired a lawyer to do the presentation.

Our arguments for better wages (6% per year) for a 2-year duration were presented and the company also presented their arguments.

Arbitrator Ready listened and asked for clarifications when they were needed and has promised an award by the end of February.

We will inform you of the award as soon as we get a copy of it.

In Solidarity,

Your bargaining committee

LE LIEN DIRECT

Pour plus d'informations, contactez :

Nancy Lapointe
Manuel D'Souza
Jeffrey Howell



514-526-8280
514-526-8280
514-526-8280

DIRECT LINK

For more information, please contact:

nancy.lapointe@1976usw.ca
mdsouza@1976usw.ca
jeffrey@1976usw.ca

12 janvier 2024

1-866-925-5952 www.1976usw.ca

January 12, 2024

À TOUS LES MEMBRES DE LA SECTION LOCALE 1976 CHEZ CP RAIL COUVERT PAR L'ENTENTE COLLECTIVE PRINCIPALE :

Bonjour Confrères et Consœurs,

Comme nous l'avons annoncé avant les fêtes, nous avons eu notre rencontre d'arbitrage pour la convention collective à Vancouver les 8 et 9 janvier.

Afin de garantir une bonne représentation, le syndicat a engagé un avocat pour faire la présentation.

Nos arguments en faveur de meilleures rémunérations (6% par année) pour une durée de 2 ans ont été présentés et la compagnie a également présenté ses arguments.

L'arbitre Ready a écouté et a demandé des éclaircissements lorsque c'était nécessaire promettant une décision d'ici la fin février.

Nous vous informerons de sa décision dès que nous en aurons une copie.

En toute solidarité,

Votre comité de négociation
